
 
Zápisnica 

zo 14. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide 
konaného dňa 12.9.2024 

 
Bod.č.1 - Otvorenie 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide sa začalo o 15:15 vo veľkej zasadačke v kaštieli. 
Po privítacích slovách starostu obce sa začalo 14. zasadnutie OZ vo Veľkej Ide. Starosta obce Peter 
Nagy skonštatoval, že je prítomných šesť poslancov a OZ je uznášania schopné a všetky zákonom 
predpísané podmienky k zasadnutiu boli splnené. Prítomní poslanci: Mgr. Gabriela Abošiová, 
Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres 
 
Neprítomní: Ivan Csiszár, Štefan Matusák, Mgr. Vladimír Gladič 
 
Bod.č.2 – Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: Ján Rontó a Gabriel Knap. 
Overovateľom zápisnice boli určení poslanci Štefan Demko a Ladislav Veres.  
Zapisovateľom zápisnice bol menovaný Ján Rontó. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 
Ladislav Veres 
Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.3 – Schválenie programu OZ 
Návrh programu zasadnutia bol poslancom písomne doručený zákonom určenej lehote v nasledovnom 
znení:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5. Návrh na schválenie žiadosti folklórneho súboru ILOSVAI o finančný príspevok 

z rozpočtu obce Veľká Ida na prezentáciu obce v Argentíne 
6. Schválenie spôsobu a zámeru  obce Veľká Ida previesť nehnuteľný majetok obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre pani Andreu Olejník 
7. Pridelenie voľných nájomných bytov 
8. Žiadosť o poskytnutie jednorazového príspevku pre pána Štefana Trembecky 
9. Schválenie zmluvy o spolupráci s OZ Východoslovenské labky 
10. Schválenie komerčného úveru na výstavbu 32 garáží pri 2x16 nájomných bytoch  
11. Interpelácie poslancov 
12. Rôzne 
13. Záver 

 
Po prečítaní programu zasadnutia OZ vo Veľkej Ide sa postúpilo k jeho odsúhlaseniu. 
 
 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 
Ladislav Veres 



Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Následne starosta obce navrhol doplnenie jedného bodu do programu zasadnutia: 
- ako  bod č. 11 Žiadosť o poskytnutie jednorazovej nenávratnej finančnej výpomoci pre Evu 

Kitkovú 

Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 
Ladislav Veres 
Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
 
Na základe pozmeňujúceho návrhu program 14.zasadnutia je nasledovný: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5. Návrh na schválenie žiadosti folklórneho súboru ILOSVAI o finančný príspevok 

z rozpočtu obce Veľká Ida na prezentáciu obce v Argentíne 
6. Schválenie spôsobu a zámeru  obce Veľká Ida previesť nehnuteľný majetok obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre pani Andreu Olejník 
7. Pridelenie voľných nájomných bytov 
8. Žiadosť o poskytnutie jednorazového príspevku pre pána Štefana Trembecky 
9. Schválenie zmluvy o spolupráci s OZ Východoslovenské labky 
10. Schválenie komerčného úveru na výstavbu 32 garáží pri 2x16 nájomných bytoch  
11. Žiadosť o poskytnutie jednorazovej nenávratnej finančnej výpomoci 
12. Interpelácie poslancov 
13. Rôzne 
14. Záver 

 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 
Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.4 - Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
Starosta obce - Všetky uznesenia boli podpísané, boli splnené resp. čakajú sa na výkon. 
 
Na zasadnutie prišiel o 15:35 poslanec Mgr. Vladimír Gladič. 
 
Bod č.5 - Návrh na schválenie žiadosti folklórneho súboru ILOSVAI o finančný príspevok 
z rozpočtu obce Veľká Ida na prezentáciu obce v Argentíne (Príloha č.1) 
 
OZ prerokovalo žiadosť folklórneho súboru ILOSVAI o finančný príspevok z rozpočtu obce Veľká 
Ida  na prezentáciu maďarskej kultúry pre maďarskú menšinu žijúcu v diaspóre v  Argentíne 
v sume 5 000 EUR. 



Starosta obce pripomenul, že folklórny súbor v júni na prezentáciu dostal 5 000,-€ z rozpočtu obce. 
VZN obce na ten istý účel v jednom roku nemôže schváliť ďalší finančný príspevok. Poslanci 
apelovali, že v júni poskytli peniaze na Španielsko a preto odsúhlasili 5 000 EUR.  
 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 - Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ladislav Veres  
Zdržal sa: 2 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ján Rontó 
Proti: 0 
Návrh prešiel.  
 
Bod č.6 - Schválenie spôsobu a zámeru  obce Veľká Ida previesť nehnuteľný majetok obce 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre pani Andreu Olejník 
Obecné zastupiteľstvo obce Veľká Ida schválilo predaj pozemku podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona 
SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí spôsob a zámer prevodu majetku obce Veľká Ida 
vymedzenom v písm. b) tohto uznesenia, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, o výmere 180 m2 , druh pozemku: 
zastavaná plocha a nádvorie, odčleneného od parcely KN-C č. 3474/1, podľa geometrického plánu 
č. 70/2009, vyhotoveného dňa 14.10.2009  E. Prouzovou, Amurská 9, Košice, autorizačne 
overeného Ing. J. Farkašom, dňa 14.10.2009 a úradne uvereného Ing. Vierou Ceľuchovou, dňa 
28.10.2009 pod číslom 1053/2009 za kúpnu cenu vo výške 19,17 €/m2 pre Andreu Olejník, rod. 
Papcunovú, nar. 13.5.1973, Veľká Ida 317, 044 55 Veľká Ida. Nehnuteľnosť o výmere 180 m2  bola 
stanovená znaleckým posudkom č. 10/2024, vyhotovený znalcom Ing. Jozefom Čechovským, 
Havanská 19, 040 13 Košice, EČ: 910459 metódou polohovej diferenciácie celkom za 3 450,00 €. 
 
Pred hlasovaním odišiel o 15:45 pán poslanec Mgr. Gabriel Lukáč. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Ján Rontó, 
Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0  
Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.7 - Pridelenie voľných nájomných bytov 
Sociálna komisia na svojom zasadnutí sa zaoberala prideľovanie nájomných bytov. Vo svojej 
správe skonštatovali, že na voľné byty bolo podaných sedem žiadosti. Po prerokovaní urobili 
poradovník, ktorý predniesli na OZ. Poslanci správu sociálnej komisie zobrali na vedomie.  
(Príloha č. 2) 
 
Pán poslanec Mgr. Gabriel Lukáč sa vrátil na zasadnutie OZ o 15:50. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
Poslanci po prečítaní správy predsedu sociálnej komisie prerokovali žiadosti a odsúhlasili 
jednotlivým rodinám voľné byty.         



 - Pre žiadateľku Beátu Pergelyovú byt č.1, na prízemí nájomného bytového domu vo Veľkej 
Ide č. 774 vchod č. 2 o celkovej výmere 51,81 m2.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
 - Pre žiadateľa pána Dominika Vrábela byt č.2, na prízemí nájomného bytového domu vo 
Veľkej Ide č. 774 vchod č. 2 o celkovej výmere 43,29 m2.  
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Ján Rontó 
Zdržal sa: 1 - Ladislav Veres 
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
Poslanci následne schválili poradovník, pre prípad odmietnutia pridelených bytov nasledovne: 
1. Dana Čučková 
2. Miriam Khan 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 
Ladislav Veres 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Vladimír Gladič 
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
Bod č.8 - Žiadosť o poskytnutie jednorazového príspevku pre pána Štefana Trembecky 
Pán Štefan Trembecky požiadal o jednorazový finančný príspevok na prezentáciu obce Veľká Ida, 
na medzinárodnom turnaji v bowlingu, ktorý sa uskutoční v Olomouci v dňoch 26 až 28. septembra 
2024. Na turnaji sa zúčastni ako veterán v jednotlivcoch a v minulosti získal v súťaži popredné 
umiestnenia. Starosta obce túto žiadosť vyrieši v rámci svojej kompetencie. (príloha č. 3) 
 
Na zasadnutie prišiel pán poslanec Štefan Matusák o 16:00. 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0 
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
Bod č. 9 - Schválenie zmluvy o spolupráci s OZ Východoslovenské labky 
Obecné zastupiteľstvo obce Veľká Ida  tento bod programu  presunulo na nasledujúce obecné 
zastupiteľstvo z dôvodu nejasnostiach v zmluve o spoluprácu. (Príloha č.4) 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  



Zdržal sa: 0  
Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.10 – Schválenie komerčného úveru na výstavbu 32 garáží pri 2x16 nájomných bytoch 
Poslanci Obecného zastupiteľstva obce Veľká Ida tento bod tiež presunuli na nasledujúce obecné 
zastupiteľstvo, keď bude známa cenová ponuka od dodávateľa garáži a cenová ponuka na ďalšie 
stavebné úpravy pozemku. 
           
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0  
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
Bod č.11 - Žiadosť o poskytnutie jednorazovej nenávratnej finančnej výpomoci 
Žiadosť Evy Kitkovej o jednorazový finančný príspevok bol postúpení predsedovi sociálnej 
komisie aby s komisiou preverili skutočnosť stavu a oprávnenosť žiadateľky. 
 
Hlasovanie:  
Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 
Lukáč, Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  
Zdržal sa: 0  
Proti: 0 
Návrh prešiel 
 
Bod č.12 - Interpelácie poslancov 
Poslanec Mgr. Gladič – žiadal vysvetlenie prenájmu kultúrneho domu v časti obce Gomboš 
Odpoveď starostu – prenájom sa uskutočnil podľa VZN a po akcií nebolo zaznamenaná nijaké 
poškodenie objektu ani nábytku kultúrneho domu. Bolo doručené aj list s ťažnosťou na hluk, ktoré 
bolo riešené oddelením PZ Veľká Ida. Po pohovore bola stíšená hudba. 
Poslanec Rontó – Cesta pri železničnej stanici je zdevastovaná z dôvodu prác na trati Košice 
Moldava nad Bodvou a vytvárajú neznesiteľný prah nákladné autá. 
Odpoveď starostu – ohľadom prašnosti už boli jednania na základe vyjadrenia železníc na opravu 
cesty nie sú financie. 
 
Bod č. 13 - Rôzne 
Pán Jozef Žiga chcel vedieť či po oprave cesty pred nájomnými domami bude zrealizované aj 
osvetlenie cesty. 
Odpoveď starostu – Osvetlenie tejto cesty nebolo v pláne ale v budúcnosti podľa finančných 
možnosti obce nie je vylúčené výstavby osvetlenia cesty.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Bod č. 14 - Záver 
14. zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil starosta obce o 16:50. 
 
Overovatelia:  
 
 
.................................................      ............................................         
        v. r. Štefan Demko           v. r. Ladislav Veres 

 
 
 
 
 
Vo Veľkej Ide, dňa 18.9.2024 

 
..................................................  

                                                                                                               v. r. Peter Nagy  
     starosta obce Veľká Ida 

 
 
 


